
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 17. januar 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 361 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 361:  

”Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Sundheds- og Ældreudvalget den 12. 

januar 2017 (jf. SUU alm. del – samrådsspørgsmål AZ og AÆ) oplyse, om det gennem-

snitlige hygiejneniveauet på landets hospitaler, plejecentre m.v., efter ministerens 

opfattelse er tilstrækkeligt i forhold til det stigende antal af MRSA-smittede. Ministe-

ren bedes samtidig oplyse, om ministeren mener, at den stigende risiko for spredning 

hos de udsatte borgere og patienter, der er på hospitaler og plejecentre, bør medføre 

et øget fokus på hygiejneniveauet samme sted.” 

 

Svar: 

Jeg har til brug for min besvarelse anmodet Statens Serum Institut og Sundhedssty-

relsen om en udtalelse. Jeg besvarer spørgsmålet endeligt, når udtalelsen foreligger. 

Forventeligt ultimo februar 2017. 
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